
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 26. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 31

Kan ministeren oplyse, hvor langt man er processen med de elefanter, som et stort flertal

i Folketinget har besluttet ikke længere kan være i cirkus? Det er i forbindelse med fi-

nansloven aftalt, at elefanterne skal have et godt dyreliv efter forbuddet er trådt i kraft. Vil

ministeren oplyse, hvor elefanterne skal flyttes til, og hvornår elefanterne bliver flyttet til

mere naturlige forhold? Og vil ministeren redegøre for, hvorfor elefanterne ikke på nuvæ-

rende tidspunkt er flyttet til slutdestinationen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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